
Rondvraag Commissie MME d.d. 13-02-2017

De fractie van de SP heeft een rondvraag ingediend naar aanleiding  van zeer recente 
ontwikkelingen:

Op dit moment loopt de consultatieronde over het vervoerplan van U-OV. Reacties daarop 
zijn alleen te geven middels een digitale enquête, in een uithoek van de Provinciale website. 
Het invullen van die enquête duurt 10 minuten. Als je die al kan vinden zullen weinigen dat 
doen. Recent zijn in de stad Utrecht in diverse wijken bewoners en organisaties in beweging 
gekomen vanwege het busvervoer in hun buurt. Het gaat dan met name om Hoograven Zuid 
en het Diakonessenhuis en omgeving. Uit Hoograven Zuid bijvoorbeeld ontving de SP ruim 
450 reacties over de buslijnen daar. Daaronder zijn mensen – vooral ouderen – die liever op 
papier een reactie zouden geven, maar ook mensen die alleen over het OV in hun buurt iets 
kwijt willen. 

- Is het college bereid ook reacties op papier in behandeling te nemen? Zo ja, waar kunnen 
die reacties naartoe gestuurd worden? Zo nee, waarom niet?
- Is het college bereid om reacties die via een andere digitale weg dan de enquête naar de 
Provincie komen in behandeling te nemen? Zo ja, naar welk emailadres kunnen die gestuurd 
worden? Zo nee, waarom niet?
- Indien ja op beide vragen, is het college dan bereid om deze extra service aan de inwoners 
zo breed mogelijk kenbaar te maken?

  

 

 

 


